

Siwa

Oasis



4 days, 3 nights in hotel
Starting from
7300 EGP
price for non-egyptions 250\$



First day:

- Arriving at siwa oasis.
- Accommodation in the hotel.
- Amun temple.
- The coronation area of Alexander the Great.
- Watching the sunset from Taghagin Island.
- Having dinner at siwi camp.
- Bedouin night party.
- Returning to the hotel.

اليوم الأول:

- الوصول إلى واحة سيوة.
- التسكين بالفندق.
- معبد امون.
- منطقة تتويج الإسكندر الأكبر.
- مشاهدة الغروب من جزيرة طغاغين.
- العشاء في كامب سيوي.
- السهرة البدوي.
- العودة إلى الفندق.





Second day:

- Having breakfast.
- Dakroul Mountain and the Eid al-solh area.
- Gabal al-Mawta.
- Cleopatra's spring.
- Visiting Fatnas Island and watching the sunset.
- Meditation session and burial experience in the salt Cave «optional».
- A special dinner at a siwi camp.
- Returning to the hotel and enjoying the night party.

اليوم الثاني:

- تناول وجبة الإفطار
- جبل الدكرور و منطقة عيد الصلح.
- جبل الموتى.
- عين كليوباترا.
- جزيرة فطناس و مشاهدة الغروب.
- جلسة تأمل و تجربة الفن في كهف الملح «اختياري».
- عشاء مختلف في كامب سيوي.
- كامب فاير في الفندق أو الكامب.
- العودة إلى الفندق و سهرة السمر.

Third day:

- Having breakfast.
- Enjoying salt lakes.
- Returning to the hotel and ready for the safari trip (optional).
- Great Sand sea safari + Visiting the sulfur springs + cold lakes + Sandboarding in the best place in Egypt (optional with an additional cost).
- «For those who won't participate in safari» will stay at the hotel and then go to the dinner place.
- Having dinner and returning to the hotel.

اليوم الثالث:

- تناول وجبة الإفطار.
- نزول بحيرات الملح.
- العودة للفندق للاستعداد لرحلة السفاري (اختياري).
- رحلة سفاري بحر الرمال الأعظم + زيارة العيون الكبريتية + البحيرات الباردة + ساندبординج بأحسن مكان ممكن تعمل فيه ساند بوردينج في مصر (اختياري بتكلفة إضافية).
- «أما لغير المشاركين في رحلة السفاري» البقاء في الفندق و بعدها التوجه لمكان العشاء.
- تناول وجبة العشاء و العودة للفندق.





Fourth day:

- Waking up early and having breakfast.
- Preparing bags and leaving the hotel.
- Visiting old shali and climbing on the hills of shali Castle.
- Visiting the old siwi house.
- Free tour at siwa markets to buy siwa products.
- Returning to Cairo.

اليوم الرابع:

- الاستيقاظ مبكرا و تناول وجبة الإفطار.
- تجهيز الشنط و مغادرة الفندق.
- زيارة شالي القديمة و الصعود على تلال قلعة شالي.
- زيارة البيت السيوي القديم.
- جولة حرة في أسواق سيوة و شراء المنتجات السيوية.
- التحرك للعودة إلى القاهرة.



الحجز :

عن طريق دفع المبلغ أو 50% من المبلغ والباقي يوم التحرك للرحلة ويتم الدفع عن طريق فودافون كاش على رقمنا 01011727424 ويتم اضافة 2% من المبلغ رسوم الخدمة (أو عن طريق انستا باي 01114409655 - عن طريق الحساب البنكي - عن طريق المقابلة الشخصية في القاهرة حدائق القبة).

الحساب البنكي : بنك مصر (2850001000011998) باسم مكتب افينتور

Eg Avventura

سياسة الالغاء والاسترداد :

يتم استرداد مبلغ الحجز المدفوع (سعر الرحلة) بنسبة 100% قبل ميعاد الرحلة ب 10 أيام او أكثر ، و 50% قبل الرحلة من 7 ل 10 أيام ، ولا يمكن أي استرداد بعد ذلك (قبل الرحلة ب 7 أيام حتي وان كان بعد الحجز بيوم)

سنحتاج بعد الحجز صورة بتحويل المبلغ وصورة البطاقة الشخصية لحجز الفندق و التصاريح اللازمة و رقم الواتساب للانضمام لجروب الرحلة

Booking & Payment Methods :

- Through the company's bank account, V- Cash, InstaPay, Face-to-Face with an additional price.
- Booking by paying 50% of the trip price and the rest on the day of the trip, and the payment is through V-Cash: on the number 01011727424 and 2% of the amount is added to the service fee i.e.: Transfer the net amount + 2%.
- Bank Account: Banque Misr (2850001000011998) under the name of Eg Avventura Office

Cancellation and Refund Policy :

- 100% of the reservation amount will be refunded 15 days before the trip and 50% 7 days before the trip, after that no refund is possible under any circumstances.
- After booking, we will need a copy of the transferred amount and copies of the ID card to complete the hotel reservations and necessary permits, and a WhatsApp number to join the trip group to know the rest of the trip instructions and details.



4 days, 3 nights in hotel
Starting from
7300 EGP
price for non-egyptians 250\$

Price Includes

السعر شامل

- Round-trip transportation and internal transportation by modern and air-conditioned buses (the bus type according to numbers).
- Accommodation in the hotel for 4 days, 3 nights with breakfast and a special siwi dinner every day (the price varies according to the hotel).
- Siwi party
- All the attractions and islands mentioned in the program.
- Guide with us along the trip.
- Light Snacks and water along the way.
- Dinner (a day of mandi chicken, a day of mandi ducks, a day of chicken with olives or meat tagine, depending on the day).

- المواصلات ذهاب و عودة و الانتقالات الداخلية بباصات حديثة و مكيفة (نوع الباص حسب الأعداد).
- الإقامة في الفندق لمدة أربع ايام ثلاث ليالي بالإفطار و عشاء سيوي مختلف كل يوم (السعر يختلف باختلاف الفندق).
- الحفلة السيوي.
- كل المزارات والجزر التي تم ذكرها في البرنامج.
- جايده معنا طول الرحلة.
- سناك خفيفة ومياه في الطريق .
- العشاء (يوم فراخ مندي و يوم بط مندي و يوم فراخ بالزيتون أو طاجن لحم على حسب اليوم).

Contact Us

01011727424
01114409655
01550505484

Aventura.eg@gmail.com
www.avventuraeg.net





سياسة الأطفال ونقاط التحرك الأساسية :

الرحلة مجانية للأطفال تحت سن 5 سنوات ما عدا الكرسي في الباص يتم توفيره حسب رغبة العميل بسعر 2600 .
يوجد خصم 450 لكل طفل من سن 5 : 10 سنوات مع العلم أنه يتم توفير البرنامج كامل بعد الخصم.

التحرك الأساسي: من امام جامع النور في العباسية.
التجمع: ١١ مساء و التحرك ١٢ صباحا.

(متاح التحرك من الاسكندرية بتكلفة إضافية 500 ذهاب وعودة)

Children's Policy and the Main Depature Places :

Children under five years old travel for free except the seat in the bus which is provided according to the customer's desire for 2600 L.E.
There is a discount of 450 per child from the age of 5 to 10 years, knowing that the full program is provided after the discount.

- **The leaving point:** is in front of Al-Nour Mosque in Abbasiya.

- **The leaving time:** 11 pm. and leaving at 12 am.

(It is available to leave from Alexandria at an additional cost 500 round trip.)

Contact Us

01011727424

01114409655

01550505484



Avventura.eg@gmail.com



www.avventuraeg.net